



## Rawatan - rambut penjagaan - BAREX

**AETO : BAMBOO PENJAGAAN RAMBUT ASLI**  
AETÒ : CARE HAIR BAMBOO ASLI

barex



✉ [bbazar@globelife.com](mailto:bbazar@globelife.com)  
☎ +39 0331 1706328

**AETO : BAMBOO PENJAGAAN RAMBUT ASLI**  
AETÒ : CARE HAIR BAMBOO ASLI

AETO ialah falsafah yang meraikan mesyuarat semua tenaga badan. Yang AETO barisan produk menggunakan ramuan botani, harta pemulihan dan penyembuhan, dari kawasan yang berlainan di dunia seperti Afrika, Timur Jauh, Hawaii, Australia, semua tempat di mana tumbuh-tumbuhan yang sangat kaya yang tumbuh di atas tanah atau di laut masih tulen dan tidak tercemar. Banyak kajian saintifik dan ujian makmal yang dijalankan oleh pakar-pakar AETO BOTANI menunjukkan bahawa penggunaan derivatif asal botani dalam garis menghasilkan tindakan yang cepat dan berkesan pada gentian lemah kapilari, dieksploitasi dan kering, meningkat sebanyak 47% rintangan untuk pecahnya rambut dan membolehkan untuk mencapai keputusan mengejutkan selepas hanya empat rawatan. pH fisiologi.

### **Menguatkan Syampu - Buluh & Yucca**

Ekstrak glauca Yucca dan tanaman buluh dari kawasan biasa asal, yang terletak di tanah-tanah asli yang kaya dengan asid amino, protein dan kanji. Terima kasih kepada unsur-unsur ini memainkan syampu menguatkan sengit pada rambut menyumbang secara berkesan untuk menjadikannya lebih elastik dan tahan pencerobohan. Ditunjukkan untuk rambut yang dieksploitasi dan lemah.

**kotak** : botol 250 dan 400 ml

### **menguatkan Balm - Buluh & Hibiscus**

Dari benih-benih Bunga Raya esculentus, loji berasal dari Afrika Tengah, Malaysia dan Filipina, anda akan mendapat susu dengan sifat berfaedah itu, bersama-sama dengan menguatkan dan harta menggiatkan Buluh, bertindak secara mendalam penghidratan dan penyusunan semula serat rambut.

**kotak** : botol 250 dan 400 ml

### **MASK menguatkan - Buluh & Wild Mangga**

Dari buah-buah mangga liar (Irvingia Gabonensis) pokok berasal dari hutan di Afrika, anda mendapat mentega botani nilai pemakanan yang luar biasa sangat berkesan dalam memberikan jumlah dan bersinar pada rambut dan menyenangkan pengurusan. Kehadiran ekstrak buluh, dengan menguatkan sifat-sifat, dan Panthenol membuat topeng ini adalah berkhasiat dan menyegarkan, sesuai untuk semua jenis rambut dieksploitasi

dan lemah.

**kotak** : 250 ml tiub dan balang 500 ml